	保護瀕危物種電腦桌布設計比賽
Endangered Species Protection Wallpaper Design Competition

	

	參加表格

	Entry Form


	姓名（中）：

Name in Chinese:
	                
	姓名（英）：

Name in English:
	                  
	性別：
Gender:
	              

	年齡 :

Age:
	             
	身份證號碼:

ID No.:    
	                  

	組別： 

Section :
	初中 / 高中 / 公開

Junior Secondary /

Senior Secondary / Open
	電郵地址：

Email Address:
	                               __ 

	地址：

Address:
	                                               
	聯絡電話：
Contact No.:
	                     

	(以下只供中學組填寫 For Secondary School Section only)

	學校名稱：
School Name:
	                                                                      __

	學校地址：
School Address:
	                                                                        

	聯絡人：
Contact person:
	
	聯絡電話：
Contact No.: 
	                      

	備註：

Note:
	1. 參賽者遞交之個人資料只供是次活動之用。有關資料將於活動結束後銷毀。

The personal data of the participant will be used for this competition only.  It will be destroyed after the competition is completed.

	
	2. 遞交表格前請先參閱章程。
Please read the competition details before submission.
3. 中學組作品需經由學校遞交。每一位參賽學生須遞交JPEG圖檔及列印在A4紙的彩色作品一份，並將填妥的報名表格貼於作品背面。參賽學校請將同一組別作品的JPEG圖檔載於同一光碟內並清楚註明(光碟封面格式請參照報名表格附件)，連同彩色作品郵寄或於辦工時間經由學校送交至九龍長沙灣道303號長沙灣政府合署五樓漁護署瀕危物種保護科。
All entries for the Secondary School Section must be submitted through the respective schools. Every participant should submit a JPEG file and a colour printout with a completed entry form stuck to its back. Participating schools should save all files for a particular section in one CD-R with clear label (please refer to format of label attached to the entry form) and submit it with the printouts by post to the Endangered Species Protection Division, Agriculture, Fisheries and Conservation Department, 5/F, Cheung Sha Wan Government Offices, 303 Cheung Sha Wan Road, Kowloon or by delivery to the same address during office hour through the respective schools.
4. 公開組參賽者請將JPEG檔案連同填妥的報名表格電郵至esp_wallpaper@afcd.gov.hk。
Participants of the Open Section should submit the design in JPEG format together with the completed entry form by email to esp_wallpaper@afcd.gov.hk.
5. 中學組參賽者遞交的作品檔案名稱應以參賽者的班別及姓名命名，例如參賽者是 1A班的Chan Tai Man，作品的檔案名稱應為“1A_chantaiman.jpg”。 至於公開組參賽者遞交的作品檔案名稱應以參賽者的姓名命名，例如參賽者是Chan Tai Man，作品的檔案名稱應為“chantaiman.jpg”。 
For Secondary Section, the file should be named by the class and name of the participant, e.g. entry of F.1A Chan Tai Man should be named as “1A_chantaiman.jpg”. For Open Section, the file should be named by the name of the participant, e.g. entry of Chan Tai Man should be named as “chantaiman.jpg”.
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光碟封面格式
Format of label on CD-R
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組別Section：


          








�學校名稱 School name : 


                                


 











